
Styrelsemöte JLDK 2023-04-20. 

 

Närvarande: Bo Johansson, Lars Karlsson, Johanne Kanstedt, Magnus Enocson, Erland Persson,  

Daniel Fälth, Magnus Grahn, Roger Johansson, Christoffer Thalin & Arnold Persson. 

 

Frånvarande: Filip Österlind & Andreas Sedin 

 

§ 1. Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

§ 2. Val av sekreterare och justerare. Magnus Enocson valdes till att föra protokollet och Johanne 

Kanstedt valdes till att justera protokollet. 

§ 3. Dagordningen godkändes. 

§ 4. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 5. Inkomna skrivelser. Styrelsen beslutade om att inte lämna in ansökan om tillstånd att släppa 

hund innan den 1/10, i samband med domargenomgång. 

§ 6. Kassören redovisar klubbens ekonomi t.o.m sista mars. Ekonomin är fortsatt god. Daniel Fälth 

och Magnus Enocson fick i uppdrag att placera en del av likviditeten på ett konto med bättre ränta än 

vad nuvarande bank kan erbjuda. Detta skall vara ett konto med insättningsgaranti. 

§ 7. Bestyrelse till Skillingarydsutställningen är Erland, Christoffer och Bo. Styrelsen beslutade att 

fortsättningsvis skall alla utställningsdomare lämna in reseräkning för sina överenskomna 

ersättningar. 

§  8. Bestyrelse till Skedhultsutställningen är Magnus G, Christoffer & Erland. 

§ 9. T.o.m mars har fyra hundar startat på viltspår. Diplom & protokoll är utskickade. Intresset för att 

deltaga i viltspårs-SM den 1/7, för klubbens räkning är svalt. Eventuellt kommer ingen representant 

från klubben deltaga. 

§ 10. Det är fortfarande problem med användandet av Teams, det jobbas med en lösning. Det är 

fortsatt problem med mejladresserna till CS medlemmar, fungerar ej. Det är problem för eventuella 

nya medlemmar att anmäla sig som medlem via JLDKs hemsida. Länken fungerar ej. Bo J, jobbar med 

frågan. 

§ 11. Domare till utställningarna 2025, är tillfrågade. De har dock ej svarat ännu. 

§ 12. Elmia. Priser till lotteriet är klart, dels presentkort hos Jaktia och  Daniel har fixat förstapriset i 

lotteriet. 

§ 13. KM 2023. Uttagna hundar är klart och är upplagda på hemsidan. 

§ 14. Ljudanläggning. Christoffer presenterade två alternativ. Styrelsen beslutade att 

”mellanpaketet” skall köpas in, kostnad ca. 12.500:-. Christoffer ansvarar för inköpet. 

§ 15. Övriga frågor. Klubben hade fått en förfrågan om att deltaga på Hushållningssällskapets 

sommarmöte i Hylletofta i augusti. Styrelsen beslutade att klubben ej önskar deltaga. Erland har 



deltagit i ett, av CS arrangerat regelrevideringsmöte. Erland rapporterade kort från mötet. Bosse 

kollar med CS om det i samband med anmälan till drevprov och viltspår går att ”välja bort” att få ett 

diplom för dessa prov, för de som önskar. De som önskar diplom skall givetvis få det. 

§ 16. Nästa möte. Den 15/8 kl. 18.30. Plats, hemma hos Johanne. 

§ 17. Ordförande förklarade mötet för avslutat. 

 

 

Bo Johansson  Magnus Enocson  Johanne Kanstedt 

Ordförande  Sekreterare   Justerare 

 

 

 


